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PROTOKÓŁ Nr VII/2019 
 

z obrad VII Sesji Rady Gminy 
z dnia 14 czerwca 2019r. 

 

Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2019r. o godz. 10:00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
Wróblew, zakończono o godz. 12:11 tego samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 12 radnych. 
 

Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 
4. Jarosław Janiak 
5. Krystyna Kędzia 
6. Anna Kulczyńska 
7. Piotr Łuczak  
8. Tomasz Łukasiewicz 
9. Dariusz Owczarek 
10. Aleksander Pawlik 
11. Małgorzata Przybylska 
12. Sylwester Tomczyk  
 
Nieobecni: 
1. Karolina Kulesza 
2. Grzegorz Musiał 
3. Jolanta Wojtysiak 
 (Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu). 
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wróblew za 2018 rok: 

a) debata nad Raportem, 

b) przeprowadzenie głosowania w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wróblew 
wotum zaufania i podjęcie uchwały. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Wróblew za 2018 rok, 

b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wróblew za 2018 rok, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sieradzkiemu na realizację zadania pod 
nazwą: „Powierzchniowe utrwalenie odcinka drogi powiatowej nr 1719E Kolonia 
Sędzice-Sędzice”, 

d) zmian w budżecie gminy Wróblew na 2019 rok, 

e) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/199/17 Rady Gminy Wróblew z dnia 14 września 
2017r. w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i od nieruchomości 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

f) zmieniająca uchwałę Nr II/19/18 Rady Gminy Wróblew z dnia 28 listopada 2018 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV  
Sieradz – Jawor – Błaszki dla obszaru położonego w obrębach geodezyjnych 
Dziebędów, Inczew, Sędzice, Kobierzycko, Kościerzyn Rozp. Maj., Kościerzyn i Ocin, 
gmina Wróblew, 

g) stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie gminy Wróblew, 

h) powołania Zespołu opiniującego zgłaszanych kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2020-2023, 

i) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 

Otwarcie sesji. 
 

Obrady VII Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej 
Dawid. Powitał radnych, sołtysów, kierownictwo Urzędu Gminy oraz zaproszonych 
gości, w tym uczniów szkół podstawowych z Wróblewa i Wągłczewa. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
12 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 

Zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 
Nie zgłoszono. 
Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 
 
Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy 
- powitał młodzież obecną na dzisiejszej sesji, 
- poinformował o przeprowadzonym konkursie na stanowisko Dyrektora Publicznego 
Przedszkola im. Wróbelka Elemelka we Wróblewie i o jego wynikach, gratulując 
wygrania konkursu i ponownego powierzenia stanowiska Pani Danucie Janiak.  
- oddał głos Panu Michałowi Wzgardzie - Kierownikowi Referatu Infrastruktury 
Technicznej i Gospodarki celem szczegółowego przedstawienia informacji nt. 
występujących w m. czerwcu br. problemów z  zaopatrzeniem w wodę z wodociągów 
wiejskich na terenie gminy Wróblew, 
Pan Michał Wzgarda – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 
- scharakteryzował wodociągi zbiorowego zaopatrzenia na terenie Gminy Wróblew, 
- szczegółowo omówił przyczyny występujących problemów z obniżonym ciśnieniem 
wody oraz z zaopatrzeniem w wodę mieszkańców naszej gminy,  
- poinformował o podjętych działaniach mających na celu poprawę zaistniałej sytuacji 
oraz  o przyszłych planach inwestycyjnych dot. wodociągów. 
- skierował do wszystkich mieszkańców gminy apel o rozsądne używanie wody. 
Wójt Gminy 
- zdementował nieprawdziwe informacje jakoby Gmina zakręcała wodę. Podkreślił, że 
wszystkie studnie pracowały i pracują na maksimum swoich możliwości. Podziękował 
Panu Michałowi Wzgarda i wszystkim konserwatorom za ich wielogodzinną, ciężką 
pracę, często 24h/dobę by rozwiązać zaistniały problem z wodą.  
- wyraził zaniepokojenie wpływem inwestycji budowy odkrywki Złoczew na ujęcia 
wody w powiecie sieradzkim. 
Pani Maria Glinkowska – mieszkanka Próchen 
- podkreśliła, że mieszkańcy Próchen nie borykają się z problemem chwilowych braków 
wody, tylko kilkugodzinnych przerw, które utrudniają znacząco normalne 
funkcjonowanie. 
Wójt Gminy 
- poinformował, iż jutrzejsze prace wymiany pompy na stacji we Wróblewie powinny 
rozwiązać zaistniały problem. 
Pan Michał Wzgarda – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 
- podkreślił, iż zamontowanie na stacji nowej pompy zwiększy jej wydajność i tym 
samym rozwiąże występujący problem braków w dostawie wody. Zaznaczył jednak, że 
większa ilość wydobytej wody nie polepszy sytuacji, jeśli mieszkańcy nie będą używać 
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jej racjonalnie i nie będą przestrzegać wydanych komunikatów o zakazie podlewania 
z wodociągów wiejskich.  
Wójt Gminy 
- poinformował o: 

• ważniejszych spotkaniach, wydarzeniach z okresu międzysesyjnego, 
przedstawiając informację z bieżącej działalności Wójta i Urzędu Gminy: 

❖ 25.05. – Targi Rolniczo-Ogrodnicze w Kościerzynie, 
❖ 29.05. – Konkurs na Dyrektora Publicznego Przedszkola im. Wróbelka Elemelka 

we Wróblewie, 
❖ 31.05. – podpisanie umowy z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych S.A. z Kalisza 

na odbiór odpadów komunalnych, 
❖ 03.06. – otwarcie ofert dot. zadania - Przebudowa drogi dojazdowej w Rakowicach, 

04.06. – unieważnienie przetargu – cena najkorzystniejszej oferty przewyższa 
kwotę, jaką Gmina zamierzała przeznaczyć na sfinansowanie zadania, 

❖ 04.06. – podsumowanie konkursu matematycznego dla szkół z terenu gm. Wróblew, 
organizowanego przez Szkołę Podstawowa w Słomkowie Mokrym 

❖ 06.06. – posiedzenia sprawozdawcze LGD „Szlakiem Sieradzkiej eSki” i LGD „Ziemia 
Wieluńsko-Sieradzka”, 

❖ 10.06. – spotkanie z przedstawicielami Konserwatora Zabytków i właścicielem 
parku podworskiego w Dziebędowie dot. planów rozwoju parku, 

❖ 13.06. -  spotkanie z właścicielami działek przyległych do drogi granicznej między 
Ocinem a Kościerzynem dot. wytyczenia drogi i przygotowania kosztorysu robót. 
 

• złożeniu wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi o dodatkowe finansowanie zadania termomodernizacji budynku 
szkoły we Wróblewie, 

• przyznaniu 3 sołectwom: Drzązna, Sadokrzyce, Słomków Suchy grantów 
od Marszałka WŁ, po 10 tys. zł każdy, 

• oczekiwaniu na wyznaczenie w Urzędzie Marszałkowskim WŁ terminu podpisania 
umowy na dofinansowanie do projektu „Budowa instalacji Odnawialnych Źródeł 
Energii na terenie Gminy Wróblew”, 

• oczekiwaniu na wyznanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi terminu podpisania umowy o dotację na usuwanie 
wyborów azbestowych z nieruchomości znajdujących się na terenie gminy Wróblew, 

• oczekiwaniu na ogłoszenie przez Wojewodę Łódzkiego listy wniosków 
zakwalifikowanych do dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych (przyp. 
Gmina Wróblew złożyła wniosek dot. przebudowy drogi gminnej w miejscowości 
Kościerzyn), 

• trwającej wymianie pojemników na zmieszane odpady komunalne, w związku 
ze zmianą wykonawcy odbierającego odpady; możliwości skorzystania z aplikacji 
mobilnej Evenio przypominającej o terminach odbioru odpadów; skierowaniu 
do każdego właściciela posesji informacji o zmianie wysokości stawek opłat za 
odbiór odpadów komunalnych. 

• pracach gospodarczych wykonanych w terenie przez pracowników gospodarczych 
Urzędu Gminy Wróblew. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
 

Ad. 3. 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wróblew za 2018 rok 
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a) debata nad Raportem, 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos Wójtowi Gminy celem omówienia Raportu. Jednocześnie poinformował, że 
Raport jest dostępny na stronie internetowej gminy Wróblew. 
Wójt Gminy  
- omówił „Raport o stanie Gminy Wróblew za 2018r.” (zał. do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał Radnych Gminy, czy mają pytania bądź uwagi do omówionego dokumentu. 
Nie zgłoszono. 
 
Mieszkańcy Gminy również nie zgłosili udziału w dyskusji nad Raportem. 
 

b) przeprowadzenie głosowania w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wróblew 
wotum zaufania i podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy  
-  W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionego Raportu przystąpił do 
przeprowadzenia głosowania w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wróblew wotum 
zaufania, odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do projektu) i poddał go pod 
głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zarządził 10 minutową przerwę. 
 

PRZERWA 

Przewodniczący Rady Gminy 
- wznowił obrady. 
 
Ad.4.  
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Gminy Wróblew za 2018 rok 

Wójt Gminy 
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- omówił w/w sprawozdania informując o kwocie wykonania dochodów i wydatków 
zeszłorocznego budżetu Gminy Wróblew. Przypomniał najważniejsze inwestycje 
zrealizowane w 2018 roku. Przedstawił informację o stanie mienia komunalnego gminy.  
- odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Wróblew za 2018 rok zawartą w Uchwale Nr IV/48/2019 z dnia 
10 kwietnia 2019r. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- wyjaśnił, że w/w sprawozdania oraz informacja były szczegółowo omawiane, 
rozpatrywane i analizowane w dniu 9 maja 2019r. przez Komisję Rewizyjną oraz w dniu 
12 czerwca 2019r. podczas posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Wróblew. Radni 
zapoznali się z ich treścią, dokonali wnikliwej analizy. Wójt Gminy – Pan Tomasz 
Woźniak i Skarbnik Gminy – Pani Elżbieta Cybulska odpowiedzieli na wszelkie pytania 
i wątpliwości. 
- zapytał czy są uwagi bądź pytania do przedstawionych sprawozdań? 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
 

Wyniki imienne: 
 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wróblew za 2018 rok  
Przewodniczący Rady Gminy 
- poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pana Romana Banasia 
o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu zeszłorocznego budżetu Gminy 
Wróblew, wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wróblew 
za 2018 rok oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej (RIO) w Łodzi 
o przedmiotowym wniosku. 
Pan Roman Banaś – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
- poinformował, iż Komisja Rewizyjna w dniu 9 maja 2019r., podczas posiedzenia 
komisji,  jednogłośnie wypracowała opinię pozytywną dla wykonaniu budżetu Gminy 
Wróblew za 2018 rok,  
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej odnośnie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Wróblew oraz opinię o nim, zawartą w Uchwale RIO w Łodzi Nr IV/85/2019 
z dnia 18 maja 2019r. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Wójt Gminy  
- podziękował Radzie Gminy za udzielone absolutorium. Słowa podziękowania 
za owocną współpracę skierował do Radnych, Sołtysów i Współpracowników, 
podkreślając, że dobre wykonanie budżetu to ich wspólny sukces.  
 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sieradzkiemu na realizację zadania 
pod nazwą: „Powierzchniowe utrwalenie odcinka drogi powiatowej nr 1719E 
Kolonia Sędzice-Sędzice” 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował o pozytywnej opinii Komisji ds. Budżetu i Gospodarki o  projekcie 
uchwały, wypracowanej w dniu 12 czerwca br.,  
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

d) zmian w budżecie gminy Wróblew na 2019 rok, 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował o pozytywnej opinii Komisji ds. Budżetu i Gospodarki o  projekcie 
przedmiotowej uchwały, wypracowanej w dniu 12 czerwca br.,  
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
 

e) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/199/17 Rady Gminy Wróblew z dnia 
14 września 2017r. w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały d) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

f) zmieniająca uchwałę Nr II/19/18 Rady Gminy Wróblew z dnia 28 listopada 
2018r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii 
elektroenergetycznej 110 kV  Sieradz – Jawor – Błaszki dla obszaru położonego 
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w obrębach geodezyjnych Dziebędów, Inczew, Sędzice, Kobierzycko, Kościerzyn 
Rozp. Maj., Kościerzyn i Ocin, gmina Wróblew, 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował o pozytywnej opinii Komisji ds. Budżetu i Gospodarki o  projekcie 
przedmiotowej uchwały, wypracowanej w dniu 12 czerwca br.,  
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

 
g) stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
gminy Wróblew 

 Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował o pozytywnej opinii Komisji ds. Budżetu i Gospodarki o  projekcie 
przedmiotowej uchwały, wypracowanej w dniu 12 czerwca br.,  
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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h) powołania Zespołu opiniującego zgłaszanych kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 

Sekretarz Gminy 
- omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- przedstawił pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Sieradzu z dnia 24 kwietnia 2019r. 
informujące o liczbie ławników wybieranych przez Radę na kadencję 2020-2023. 
- w nawiązaniu do przeprowadzonych podczas posiedzeń komisji stałych Rady rozmów, 
zaproponował kandydatury n/w osób do powołania w skład Zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do sądów powszechnych na nową kadencję: 

• Agnieszka Książek – pracownik Urzędu Gminy Wróblew, 
Radni Gminy Wróblew: 

• Przybylska Małgorzata, 
• Kędzia Krystyna 
• Łukasiewicz Tomasz, 
• Łuczak Piotr. 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na powołanie w skład Zespołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
- wobec braku dalszych zgłoszeń, poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów 
zgłoszonych do Zespołu opiniującego. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził zamknięcie listy kandydatów zgłoszonych 
do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 
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Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

i) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze  

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 12 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 3 radnych 

 
Wyniki imienne: 

 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (3) 
Karolina Kulesza, Grzegorz Musiał, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad. 5. 
Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania wniosków i interpelacji. 
 

Radna Anna Kulczyńska 
- w nawiązaniu do wystąpienia Pana Michała Wzgardy i podanej przez Niego informacji 
dot. planów budowy studni we Wróblewie, zwróciła się z prośbą do Wójta Gminy 
i Kierownika Referatu Infrastruktury Technicznej o określenie terminu realizacji tej 
jakże potrzebnej inwestycji.  
 
Ad. 6. 
Zapytania i wolne wnioski. 
 

Pani Stanisław Jankowski 
- po raz kolejny zgłosił zastrzeżenia do prac wykonywanych przez Służby Drogowe 
Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu przy uzupełnianiu ubytków w drodze 
powiatowej Smardzew-Łosieniec – załatano kilka ubytków, pozostałe - pozostawiono. W 
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jego opinii dwukrotne przyjeżdżanie - etapowe wykonywanie tego typu prac jest 
marnotrawieniem pieniędzy.  

Pan Zdzisław Zgagacz – Sołtys Sołectwa Wróblew 
- zgłosił problem załamania się w kilku miejscach nowo wyremontowanej drogi Kolonia 
Wróblew (jadąc od strony Kolonii po prawej stronie), 

- wnioskował o odnowienie poziomego oznaczenia (pasów) na drodze powiatowej 
biegnącej przez sołectwo Wróblew oraz odmalowanie przejścia dla pieszych na drodze 
przy Vobiano, ze względu na ich słabą widoczność. 

Pan Krzysztof Karczmarek – Sołtys Sołectwa Sędzice 
- podziękował Wójtowi i Radzie Gminy za podjętą podczas dzisiejszej sesji uchwałę 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sieradzkiemu na realizację 
powierzchniowego utrwalenie odcinka drogi powiatowej w Sędzicach oraz Radnemu 
Powiatu Sieradzkiego – Panu Michałowi Wzgardzie za  dobrą współpracę z sołtysami, 
radnymi i umiejętność przedstawiania naszych wniosków w Powiecie. 
 

Pan Kazimierz Leśniczak – Sołtys Sołectwa Inczew 
- zapytał, kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi biegnącej przez wieś Inczew 
(obecnie błoto i kamienie), do tej pory nie została wykonana dokumentacja dla tej 
inwestycji – miało to nastąpić w tym roku, 
- zapytał czy będzie wymiana transformatora usytuowanego w drodze polnej blisko 
działek rolnych w Inczewie. 
- zapytał, czy są jakieś plany na remont remizy w Inczewie. Dotacje przyznano tylko 
7 jednostkom OSP, pozostałe - w tym Inczew nie otrzymały żadnych środków. 
 

Radny Tomasz Łukasiewicz 
- przedstawił projekt zadania pn. „Profilaktyka zdrowotna – gry i zabawy dla każdego, 
i w każdym wieku”, zgłoszonego w ramach budżetu obywatelskiego. Autorami projektu 
są Radni: Anna Kulczyńska, Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz. 
- zachęcił do głosowania na w/w zadanie i poinformował o możliwych sposobach 
oddania głosu. 
 

Pan Michał Wzgarda – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 
- odpowiedział na zgłoszone pytania i wnioski: 

❖ zadanie inwestycyjne mające na celu poprawę sytuacji na wodociągach 
musiałoby obejmować nie tylko budowę nowej studni we Wróblewie, ale także 
przebudowę tej istniejącej. Jest to zadanie wymagające sporo czasu. Potencjalny 
harmonogram prac: koniec 2019r. – podjęcie uchwały budżetowej 
uwzględniającej przedmiotową inwestycję, 2020r. – opracowanie dokumentacji 
projektowej, 2021r. – realizacja. 

❖ bez wątpienia droga powiatowa Smardzew-Łosieniec wymaga kompleksowej 
przebudowy. Co do pracy służb drogowych PZD w Sieradzu – możemy wystąpić 
z zapytaniem o wyjaśnienie przedmiotowej sytuacji. Zasugerował jednak, że 
uzupełnienie tylko 4 ubytków mogło wynikać z tego, iż jadąc w tym terenie 
pracownicy dysponowali niewielką pozostałością masy asfaltowej, jaką mieli 
przeznaczoną na uzupełnianie ubytków w sąsiedniej okolicy i w konsekwencji 
załatali tyle ubytków, na ile wystarczyło masy. 

❖ załamania w drodze Kolonia-Wróblew zostaną sprawdzone, ocenimy ich 
przyczynę. Podziękował za zgłoszenie. 

❖ Przebudowa drogi powiatowej Wróblew-Wągłczew jest objęta gwarancją, uwagi 
zostały zgłoszone wykonawcy. 
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❖ Gmina zleci odnowienie linii poziomych na wszystkich drogach gminnych 
na naszym terenie, realizacja do końca lipca br. 

❖  Pracownicy gospodarczy Urzędu Gminy Wróblew pracują w terenie przy 
sprzątaniu dróg i poboczy, dotrą także do Inczewa. 

❖ z informacji uzyskanych od PGE wynika, że jeśli wystarczy środków 
finansowanych i mocy przerobowych transformator zostanie wymieniony 
jesienią br. 

 
Radna Krystyna Kędzia 
- zgłosiła załamanie w drodze na wysokości posesji nr 47 w m. Wągłczew. 
 
Ad. 13. 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady VII Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 

Protokołowała: Magdalena Karczmarek 

 

 

           Przewodniczący Rady Gminy 

                        (-) Andrzej Dawid 


